

Mission Prayer Movement: CGO Updates and Prayer Points - Sept 30 2024

- The Lord opened opportunities for CGO to minister to additional refugees. They distributed food, clothing, and medicine. And PTL that they were able to share the good news.
- CGO is expanding by doubling in size. When they started their ministry 10+ years ago, they rented one unit on the 3rd floor of a shopping building. Over the years they have been strategically adding more and more rental units. During LCC's STM trip, they had 12 units or the equivalent of half of the entire floor. Now, they are taking over the entire floor.
- Construction for the new additions are almost complete. Praise and thanks to Our Lord for providing financially because the costs kept climbing as the work was being done. They are still short, but the amount seems to be manageable
- They are planning to start a Discipleship program for new believers. Focus is on relationship with Jesus, with the community, and doing ministry.
- CGO started training staff and interns for visitations and evangelism. There's also one new addition to the team with some background and experience in reaching out and ministering to people.

Prayer Points

- Pray for the follow up and discipleship process. Some people accepted Christ during their outreach.
- Pray for the Lord to raise up more workers. The harvest is indeed plentiful. This is a window of opportunity that may not stay open forever
- Pray for more people to be equipped with the skills in this particular field of ministry. CGO also wants to train Seminary Students and other servants.
- Pray for the expansion: to increase the reach out and services as their space is doubling. New programs include: Support group for mothers, Chess Club for boys and girls, Boys' Club, and Math classes.
- Pray that The Lord will provide financially. Their monthly budget will go up by \$720 US with the additional rental units. They budget for reach out will also increase (relief aid for families, additional staff and programs/services, etc.). Last but not least, is the Big Ticket item of \$750K US to buy a farm and make it a City of Refuge.
- Pray for courage and boldness in reaching out. This is a spiritual battle. May The Lord bind the work of the enemy. Recently they have been encountering some resistance when sharing the Gospel during visitations.

CGO 更新與祈禱點 - 9 月 30 日 2024年

- 主為 CGO 提供了服務更多難民的機會。他們分發食物、衣服和藥品。PTL 表示他們能夠分享這個好消息。

- CGO 的規模正在擴大一倍。當他們十多年前開始事工時，他們在 3 號租了一套單位。RD購物大樓的一層。多年來，他們一直在策略性地增加越來越多的租賃單位。在LCC的STM之旅中，他們有12個單位，相當於整個樓層的一半。現在，他們正在佔領整個樓層。
- 新擴建部分的建設已基本完成。讚美並感謝我們的主提供財務支持，因為隨著工作的完成，成本不斷攀升。雖然仍然很短，但數量似乎是可以管理的
- 他們正計劃為新信徒啟動門徒訓練計劃。重點是與耶穌、與社區的關係、事工。
- CGO 開始訓練員工和實習生進行探訪和傳福音。團隊中還有一位新成員，在接觸和服務他人方面有一定的背景和經驗。

禱告要點

- 為後續和門徒訓練過程禱告。有些人在外展活動中接受了基督。
 - 求主興起更多的工人。收穫確實很豐富。這是一扇可能不會永遠打開的機會之窗
 - 祈求更多的人具備這一特定事工領域的技能。CGO 也希望培訓神學院學生和其他僕人。
 - 為擴張禱告：隨著空間翻倍，擴大服務範圍和服務。新項目包括：母親支持小組、男孩和女孩國際象棋俱樂部、男孩俱樂部和數學課程。
 - 求主提供經濟上的幫助。由於增加了租賃單位，他們的每月預算將增加 720 美元。他們的援助預算也將增加（對家庭的救濟援助、額外的工作人員和計劃/服務等）。最後但並非最重要的一點是，價值 75 萬美元的巨額項目可以購買一座農場並將其打造為避難城。
 - 祈求賜予勇氣和勇氣去伸出援手。這是一場精神上的戰鬥。願主捆綁仇敵的工作。最近，他們在探訪期間分享福音時遇到了一些阻力。
-